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Organ  Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen  

 

 

Plats och tid  2022-08-23 kl 09.00-10.50 i Stadshuset, Gnosjö 

 

Beslutande  Inga-Maj Eleholt, Gislaveds kommun  

Kari Parman, Gnosjö kommun  

Runar Eldebo, tjänstgörande ersättare Värnamo kommun  

Klas Rydell, Försäkringskassan 

Håkan Johansson, Region Jönköpings län 

Tommy Sjögren, Arbetsförmedlingen 

 

Övriga deltagande Peter Hedfors, förbundschef 

Viktoria Önneby, verksamhetsutvecklare 

 

 

Utses att justera Kari Parman 

 

Sekreterare 

 

Digital justering 
Peter Hedfors 

Mötesordförande Digital justering  
Inga-Maj Eleholt 

Justerare  Digital justering 
Kari Parman 

 

 

 

 

 

Anslag/Bevis 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

 

Styrelse  

 

Finnvedens Samordningsförbund, Styrelsen   

Sammanträdesdatum 

 

2022-08-23    

Datum för uppsättande  

 

2022-08-25 Datum för nedtagande 2022-09-15 

Förvaringsplats  

 

Förbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

 

 

..................................................................... 

 

 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1.  Öppnande  

Inga-Maj Eleholt hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 2.  Val av justerare 

Styrelsen beslutade att välja Kari Parman till justerare. 

 
§ 3.  Fastställande av dagordning  

Styrelsen beslutade att fastställa dagordningen. 

 
§ 4.  Rapporter 

a) AME-chef Jakob Björnell skulle ha informerat om arbetsmarknadsenheten i Gnosjö, 

men behövde lämna återbud p g a sjukdom. 

 

b) Viktoria Önneby informerade om läget i Samverkansteam Finnveden. 26 inskrivna 

deltagare just nu och sex i kö. Flest remisser kommer från vårdcentraler. En ny 

medarbetare har just börjat från Värnamo kommun. Två personer med egen erfarenhet 

av psykisk ohälsa (peer) ska förstärka styrgruppen.   

 

c) Förbundschefen informerade om annat aktuellt i förbundet, bl a att Jakob Björnell 

valts till ny ordförande för beredningsgruppen och att samråd skett med 

sjukvårdsdirektör Micael Edblom om behovet av resurs för utredning av personer med 

intellektuell funktionsnedsättning.  

 

Styrelsen beslutade att lägga rapporterna till handlingarna. 

 

§ 5.  Meddelanden 

Följande meddelanden, avtal mm anmäldes till styrelsen 

a) Protokoll AU 220817 

b) Minnesant Beredningsgruppen 220816 

c) Minnesant styrgrupp Samverkansteam Finnveden 220621 

d) Beslut om ansvarsfrihet 2021 i KF Gnosjö kommun 220525 

e) Beslut om ansvarsfrihet Regionfullmäktige 220614 

f) Minnesant Lokal arbetsmarknadsgrupp Värnamo 220609 

g) Kallelse till extra medlemssamråd 220826 

h) Avtal med NNS om utbildning inom BIP 

i) Avtal med NNS om utbildare inom BIP 

j) Info-brev juni 2022 om Stoppa Våldet 

k) Samordningsnytt juni 2022 

l) Info till samordningsförbunden från Svenska ESF-rådet 

 

Styrelsen beslutade att lägga meddelandena till handlingarna 
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§ 6.  Delårsrapport 2022 

Förbundschef presenterade förslag till delårsrapport. 

 

Styrelsen beslutade  

att fastställa Delårsrapport 2022 och skicka den till medlemmarna. 

 

§ 7.  Medlemssamrådet 220826 inkl ansökan om medel till IT-spåret 

Kommunalrådet i Vaggeryd Gert Jonsson har kallat till nytt medlemssamråd 220826 

med huvudfråga att diskutera finansieringen av IT-spåret.  

Klas Rydell informerade om att Försäkringskassan skickat kompletterande punkter till 

dagordningen angående förbundens budget 2023 och Medlemsamråds syfte och roll. 

 

Håkan Johansson och Arnold Carlzon har begärt att styrelsen ska ompröva beslutet om 

medel till IT-spåret som togs 220502. Håkan förklarade att man anser att 

omständigheterna delvis ändrats i och med att perioden för upphandling ändrats till tre 

år och att styrelsen för SF Södra Vätterbygden ändrat sitt beslut så att man nu beviljat 

medel enligt ansökan. Han yrkade att styrelsen beviljar max 600tkr under max tre år. 

Tommy Sjögren konstaterade att Arbetsförmedlingen inte ändrat sin inställning. Man 

anser fortfarande att styrelsen ska lyssna till vad alla tre beredningsgrupperna i länet 

säger: att IT-spåret är bra men att dessa samverkansmedel skulle göra mer nytta om de 

används till andra former av verksamhet för förbundets målgrupp. Han yrkade helt 

avslag på ansökan. 

Runar Eldebo instämde i Johanssons yrkande med kommentaren att vi bara kan utgå 

från den ansökan som ligger på bordet. 

Klas Rydell instämde i att det finns anledning att ompröva styrelsens tidigare beslut, 

eftersom den lösning med en lägre finansiering och färre deltagare från vårt förbund 

som styrelsen diskuterades inte har lett till någon ändring från övriga berörda parter. 

Det är också viktigt att överväga vilket beslut som kan leda till bättre samverkan i ett 

längre perspektiv.  

Kari Parman och Inga-Maj Eleholt förklarade att man stödjer Tommys 

avslagsansökan, bl a eftersom så få individer är berörda i Finnveden, men att man 

samtidigt har förståelse för bedömningen från Försäkringskassan. 

 

Klas Rydell yrkade att styrelsen skulle uttala att projektägaren behöver hitta en 

alternativ finansiering efter dessa tre år, utan fortsatta medel från förbundet. Alla på 

mötet instämde i detta. 

 

Omröstning visade tre röster för att bevilja medel (Håkan, Runar och Klas), en för 

avslag på ansökan (Tommy) och två nedlagda röster (Inga-Maj och Kari). 

 

Styrelsen beslutade, med ändring av beslutet 220502, 

Att bevilja max 600tkr per år till IT-spåret i max tre år 

Att projektägaren uppmanas att under denna tid förbereda en alternativ finansiering, 

utan delfinansiering av förbundet. 
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Tommy Sjögren reserverade sig mot beslutet, till förmån för helt avslag. 

  

Varken Inga-Maj eller Kari har möjlighet att representera förbundet vid 

medlemssamrådet, på grund av andra engagemang. 

 

Styrelsen beslutade att välja Tommy Sjögren till förbundets representant. 

 

§ 8.  Budget 2023 

Förbundschef förklarade att statens preliminära fördelning av medel till förbunden 

innebär att medlen minskar till vårt förbund för andra året i rad. Det ger en effekt på ca 

200tkr per år. Eftersom förbundets stora satsning Samverkansteam Finnveden redan 

innebär ett klart begränsat utrymme för ny verksamhet, och medel nu även kommer att 

behövas för IT-spåret, så finns anledning att överväga om förbundet ska äska mer 

medel än den beräknade preliminära summan.  

En granskning av vilka medel samordningsförbunden fick under 2022 visar att 42 av 

79 förbund fick klart mer från staten än den preliminära fördelningen pekade på. En 

förutsättning är att kommuner och region också är villiga att utöka sina medel till 

förbundet. 

 

Samtliga i styrelsen uttalade sig för att förbundet ska äska 2.900tkr från staten istället 

för de erbjudna 2.470tkr. Det innebär att utrymmet för nya insatser bibehålls på 2021 

års nivå. Regionen och förbundets kommuner behöver i så fall öka sina 

medlemsbidrag i motsvarande omfattning, vilket kan diskuteras på medlemssamrådet. 

 

Styrelsen beslutade  

att äska 2.900tkr från staten inför 2023 och 

att uppdra åt förbundschef att framföra önskan om motsvarande ökning från övriga 

medlemmar, inför medlemssamrådet 220826. 

 

§ 9.  Förbundets arbete med GDPR 

Förbundschef informerade om två rapporter från förbundets dataskyddsombud 

angående förbundets arbete med GDPR. I ett PM sammanfattas vad som gjorts med 

anledning av rapporterna och när ytterligare åtgärder ska vara genomförda. 

 

Styrelsen beslutade  

att stå fast vid tidigare bedömning att de sex aktuella punkterna inte behöver åtgärdas 

(motiv tidsbrist), 

att godkänna PMet inklusive plan för ännu ej genomförda åtgärder. 
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§ 10.  Höstens mötesplanering 

Förbundschef påminde om datum och tider för hösten och att det troligen blir en 

samling kring våld i nära relationer innan styrelsens offentliga möte 221122. 

 

Styrelsen beslutade att lägga informationen till handlingarna.  

 

§ 11.  Övriga frågor 

Inga-Maj Eleholt rapporterade från NNS årsmöte 3 juni. Ett förslag hur NNS arbete 

ska kunna förbättras var huvudpunkten. En eventuell ökning av serviceavgiften till 3 

promille av förbundens projektmedel diskuterades också, vilket vårt förbund ställt sig 

bakom. Nu är senaste beskedet att NNS styrelse enats om att inte föreslå någon höjd 

avgift. 

 

Kari Parman föreslog att vårt förbund ska undersöka intresset att ändå föreslå en ökad 

serviceavgift, vilket skulle innebära en förbättring främst för oss mindre förbund. 

Inga-Maj har förhinder att delta i ett förmöte i södra Sverige 220901. Kari kan delta.  

 

Styrelsen beslutade 

Att ge Kari i uppdrag att på förmötet undersöka om fler förbund kan se skäl att ställa 

sig bakom en ökning av serviceavgiften. 

Att om det verkar finnas ett intresse, framföra detta alternativ inför NNS extra 

medlemsmöte 221004. 

 

§ 12.  Avslutning 

Inga-Maj Eleholt tackade alla och avslutade mötet. 
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